
Online møde 
Raceledelsen for Curly  Coated Retriever , søndag den 4. august 2024 
 
Deltagere: Linette, Anja & Buggi 
 
 
Ad 1)  Orientering ved formanden  

Der blev indført rettelser i samarbejdsaftalen med DRK, i forhold til samarbejde vedr. 
udstillingsudvalget. Der skal ikke udpeges nogen til udstillingsudvalget, men der 
lægges op til større samarbejde. 

 
Ad 2)  Orientering ved kasserer  

Der er nu 53.391 kr. på kontoen. 
 

Ad 3)  Curly World Seminar 2026  

Afventer Rasmus i forhold til CWS-bogen, i forhold til antal eksemplarer der skal 
trykkes og input fra deltagerlandene kan findes gennem den excelfil der ligger i CWS 
filmappen.  
Programmet skal godkendes på næste CWS-møde, så Anja kan sende det videre til 
RKU. Afventer næste CWS-møde. 
 
Der er lige nu ikke nogen fastsat dato for næste CWS-møde. Det fastlægges af Anja og 
Ingelise og meldes ud til CWS-komiteen snarest. 
 
Anja og Linette køber domæne til CWS omkring uge 33. 
 
 

Ad 4)  Planlagte arrangementer 
Hvalp i fokus (Webinarer) 

Arbejdet forventes genoptaget efterår 2024. Der mangler nogen, der kan lave 

oplægget, da de oprindelige personer ikke har tid. Punktet tages derfor med på 

årsmødet, både i forhold til indhold og til, hvem der kunne være ansvarlige for 

afholdelse. 

 

Curly-træf 2024 (Sjælland) 23.-25. august 

Anja (og måske Rasmus) fra bestyrelsen deltager. 

Der er inviteret FCI-dommer. Der kommer også osteopat og giver gennemgang af 

hunde. Dette meldes ud på facebook, Anja. 

 

Mad bestilles, når antal deltagere er fastlagt.  

Amerikansk lotteri, sponsoreres fra Curly-shoppen.  

Der laves ikke drejebog til træffet. Region Midtsjælland afholder brugsprøven fredag.  

Der er sendt indbydelser ud, lige nu er der 9 Ches og 4 Curly’er, der er tilmeldt.  

 

Det korte møde d. 18. august aflyses. Anja og Linette klarer gaver fra Curly-shoppen 

inden træffet. 

 

 
 



Supertidligt julearrangement, hygge med træning 

Søndag d. 17. november, HundesportsCenteret ved Aarhus. Detaljer følger. 

Fastlægges på næste møde, da Ingelise ikke deltager i dag. Oplæg: Rally og 

fællesspisning. 

 

Der mangler et julearrangement på Sjælland. Buggi skriver på Facebook og spørger 

om der er nogen, der er interesseret i at afholde et arrangement.  

 

Er der Curly -træf  i 2025? 

Vi afventer at tage beslutningen til vi har været igennem træffet for 2024. Anja 

meddeler RKU, at vi sandsynligvis afholder et træf i 2025, men at vi vender tilbage 

efter august, når årets Curly-træf har været afholdt. Der er ikke givet besked, vi 

afventer næste møde i Raceledelsen. 

 

Planlægning af  årsmøde 

Lokale: Mødelokale på Ulvehavevej 61, 7100 Vejle med plads til 18 med mulighed for 

hybridmøde i Vejle. 
Raceledelsen afklarer om det kan blive lørdag d. 25. januar. Kl. 13. 

 
Raceledelsesmedlemmer på valg: 
Linette modtager genvalg 

Buggi modtager ikke genvalg 
 

Punkt til dagsorden: Hvalpe i fokus, webinar + forslag til arrangementer, der ikke 

nødvendigvis er relateret til jagt eller udstilling (og nogen, der gerne vil stå for det).  

Eller noget basic i forhold jagt, fra brugsprøven. 

Idé til evt. oplæg efter mødet: førstehjælp til hund. 

 
Ad 5)  Materiale til retrieveren  

Deadline d. 5. august, udgives uge 37. 

Ingelise har lavet oplæg om årsmødet. 

 

Næste blad har deadline 16. september og udkommer 22. oktober  

Her kan indlæg med julearrangement ilægges + artikel fra Curly-træffet (Anja) 

Buggi skriver oplæg om Canicross efter VM i oktober. 

  

Ad 6)  Eventuelt  
 
 Diskussion af  medlemstallet 

Der er nu 39 fuldt betalende medlemmer, 7 husstandsmedlemmer. Faldet skyldes 
frafald af hvalpe-pakke-medlemmer. 
Der er generelt fald i medlemstallet hos alle retrieverne på ca. 10%. 
Emnet tages med på årsmødet. 

 
Næste møde 
Fastlægges i messenger, med personligt fremmøde i Horsens d. 8. september. Hvis 
det ikke er muligt tager vi et online møde, når muligt (evt. samme dato). 

 


